
 

 

  
 

 
Referat af bestyrelsesmødet i BB. afd. 607 
  
Onsdag den 02-10-24 kl. 17.00 
 
Bestyrelseslokalet Hallingparken 7 stuen. 
 
Fremmøde af: Beimar, Nadia, Zeynep, Yildiz og Jytte 
 
Fraværende: Heini og Pia 
 
 
1. valg af dirigent og referent. 
 
Dirigent Nadia og referent Yildiz 
 
2. godkendelse af sidste referat: Godkendt 
 

 
3. Nyt fra driften 
Basket/fodboldbane bliver lavet om til p-pladser, dette blev 
godkendt til afdelingsmøde. Der kommer cykel razzia snart.  
 
4. Nyt fra gårdrådet 
 
Flagstang bestilt og bliver sat op 03-10-2024. Der bliver sat 
lyskæde på flagstangen, dette vil driften sørge for. 
 
5. nyt fra diverse udvalg:  



 

 

Perlens styregruppe der arbejdes forsat på at 
finde en husbestyrer.  
 

6. Nyt fra formanden: Lotte har fået en ny sekretær 
Jeanette, der er også kommet en ny forvaltningskonsulent 
Troels. Forretningsfører skal have et møde med 
kommunen snart omkring parkeringsproblematikken. 
  

7. Parkering/lade stander: Der mangler stadigvæk 
nummeringen på lade standerne, dette er forvirrende for 
dem som skal lade. P-selskabet er i gang med at få lavet 
skiltning til lade standerne klar. Alle var enig om at dem 
med blå kort ikke skal holde på de almindelige 
parkeringer, men kun i deres egen bås. 
 

8. Kælderrum: Punktet udgår da der er styr på ekstra 
kælderrum/jordrum 
 

9. Motionsklub: Afventer stadigvæk svar på 
administrationen. 

 
10. Kommunikation med administrationen: Mail fra 

forretningsfører, omkring alt kommunikation med 
administrationen skal foregå igennem formanden. Dette 
er vi uforstående overfor og vil ikke acceptere. Da alle fra 
bestyrelsen skal kunne tag kontakt til administrationen.  

 
11. næste møde: 06-11-2024  

 
 

 



 

 

 
 
       Venlig hilsen 
 
Bestyrelsen 607 
   
 


